



RIBE BOLDKLUB
1917

Bestyrelsesmøde 24.2.2021 1900-2100

Deltagere: Niels, Wiebke, HE, Peter, Johnny, Jesper og Simon

Dagsorden	Referat
1) Velkomst (SH) (5 min)	
2) Genåbning (15 min)	Senior i gang, Der er dd åbnet op for, at man kan samles 25 mennesker i forbindelse med idrætsaktiviteter. 1 træner må ikke skifte mellem to grupper spillere. LK er igang med at orientere trænere og ledere. OBS på at antallet med tilskuere eller andre tilstedeværende ikke overstiger 25. JJ tager kontakt til Henry vedr. Oldboys og forsamlingsforbuddet. SH har fået Dennis med i en arbejdsgruppe som skal udarbejde en ny foreningsportal som håndterer bookinger.
3) Generalforsamling 2021 (20 min)	Generalforsamlingen udskydes indtil det er muligt, at afholde den med fysisk fremmøde.
4) Tulipanfest – og vogn. (20 min)	1.3 inden endelig beslutninger...om muligheder og umuligheder☺, vores indstilling.. Vi afventer til den 17.3. med at træffe endelige beslutninger vedr. Tulipanfesten.
5) Sportnews – (SH -10 min)	Lk, uta Ulla er nu koordinator for pige/dame-afdelingerne. SH snakker med LK om opgaverne med genåbningen er løst i fællesskab med de øvrige medlemmer af sportsudvalget. LK og JF deltager i det næste sportsudvalgsmøde.
6) Nye til T-fest /RFC best/Komitee/Tulibeerfest/Pladsen (20 min)	Alle PJ er i komiteen indtil der er fundet en permanent løsning.
7) Funktionsbeskrivelser for sport og bestyrelse i RBK. (20min)	NR/SH Præsentation af bestyrelsens koordinerende funktioner, bestyrelsens opbygning og bestyrelsens arbejdsopgaver. Der arbejdes videre med SH's oplæg. Forslag til ændringer

	tilføjelser sendes til WN helst inden weekenden.
8) Materialemand? Status (5 min)	Der er oprettet en RBK-infomail, som administreres af Dennis. Han videresender mails til de bestyrelsesmedlemmer/sportsudvalgsmedlemmer/andre som skal løse opgaverne. Der er nu oprettet en kalender til booking af RBK's lokaler. Kalenderen ligger på hjemmesiden. Booking sker igennem den nye info-mail.
9) Møderækkeforslag 2021	17.3, 14.4(GF?),6.5, 2.6, 12.8, 9.9, 6.10, 5.11 Afstem med kalender, onsdage og torsdage.
10) Fodboldskole på plads? (5 min)	Der er sat gang i at reklamere for fodboldskolen. Vi kender ikke antallet for tilmeldte pr. dd.
11) Opstartspulje/fastholdelse? (5min)	JF Kort oplæg ved JF. Evt. en pulje som afdelingerne kan søge. Der skal gives noget retur til spillerne/afdelingerne. Primært fokus skal være på styrkelse af sammenholdet. Hvor endte den??? JF kommer med et konkret oplæg til den 17.3.
12) Opfølgning sportsmaster .	Nr/JJ Der har været kontakt med Sportsmaster i Ribe. NR og JJ går videre med at få lavet en aftale. Gerne et prøve-år med mulighed for en efterfølgende to-årig aftale.
13) Evt. (5 min)	Der skal gøres lidt reklame for vores aftale med OK-benzin. Restancer sættes på til næste møde. NR tager kontakt til Danni for at lave en aftale om opfyldning af øl. PJ kører ud og tæller op og melder tilbage til NR.